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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Seszták Mikló s

nemzeti fejlesztési miniszter úrnak,

„Vásárolt az FHB kötvényeiből az állam? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Néhány héttel ezelőtt az FHB Nyrt . (a továbbiakban : FHB) bejelentette, hogy visszavásárolta azt a

112 millió eurós, nagyjából harmincmilliárd forintos kötvényt, ami valószín ű leg életben tartotta
2012 végén, és ami sajtóhírek szerint az államhoz is került .

Ezt mind a mai napig nem er ősítette meg az FHB, sőt, kifejezetten titkosan kezeli ezt az
információt : az igazgatóság még a részvényesek egy csoportjának kifejezett kérésére sem adot t
felvilágosítást erről a kibocsátásról, mellyel kapcsolatban felmerül a jogellenesség megalapozot t
gyanúja is. Ennek tükrében kifejezetten fontosnak tűnik, hogy az állam — bármely szerve révén —
érintett-e ezen kötvénykibocsátásban .

Abból a célból, hogy az Országgyűlés megfelelő , megalapozott és hiteles információkkal

rendelkezhessen az állami szervek, cégek törvényes, célszerű és gazdaságos működéséről, és

gondoskodhasson az adófizető i érdekek fokozott védelméről, kérem a tisztelt miniszter urat, hogy —
a 152/2014. (VI. 6 .) Kormányrendelet 109 . § 3 . pontban foglalt miniszteri feladatkörre tekintettel —

válaszoljon az alábbi kérdéseimre :

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgy űlés elnöke részére
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1. Igaz-e a hír, hogy valóban visszavette az FHB az MNV Zrt .-től a nála

lévő XS0867086042 ISIN azonosító számú kötvényeket ?

2. Mit kapott cserébe az MNV Zrt.? (Pénzt esetleg másik kötvényt egy csereügylet keretében ,

stb .?)

3. Amennyiben pénzt kapott értük az MNV Zrt ., mekkora összegrő l van szó ?

4. Mennyi kamatot kapott az MNV Zrt. a kötvényekért 2012 . vége óta?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016 . június 27 .

r
Dr. Tóth Bertala n

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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